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La presidenta del Consell de Formentera, Alejandra Ferrer, ha enviat avui una carta a la
presidenta del Govern, Francina Armengol, ja que la situació epidemiològica de l’illa segueix
empitjorant, per demanar noves mesures per mirar de frenar aquest ritme exponencial de
contagis.

  

Segons recull la missiva, vist l’empitjorament de la situació, considerem que és necessari tornar
a valorar la idoneïtat de realitzar de cribatges poblacionals a la nostra illa que ens permetin
localitzar i aïllar el virus de forma eficient. Així mateix insistim novament en la necessitat que els
rastrejadors funcionin de forma efectiva i immediata per evitar la mobilitat de contactes estrets.

  

Segons segueix la carta, de forma coherent i complementària a la bateria de mesures que hem
anat implementant, justifica la necessitat de prendre noves mesures més restrictives i
augmentar totes aquelles que ens puguin ajudar a detectar els positius asimptomàtics per
poder-los aïllar i rastrejar els seus contactes estrets.

  

Teniu tota la informació aquí sota.

  

21 de gener de 2021
Àrea de Comunicació
Consell de Formentera

  

----------

  

SRA. FRANCINA ARMENGOL
PRESIDENTA DEL GOVERN DE LES ILLES BALEARS 
CARRER DE LA LLOTJA, 3
07012 PALMA (ILLES BALEARS)

  

Benvolguda Presidenta,
La situació epidemiològica de la nostra illa segueix empitjorant. Amb unes dades, a dia d’avui,
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de 100 casos actius de les quals 17 són noves altes de positius en covid, quan fa una setmana
les dades eren menys de la meitat, ens fan haver de demanar noves mesures per mirar de
frenar aquest ritme exponencial de contagis.

  

Des de inicis del mes de desembre varem demanar mesures de control per els viatjes entre
illes i per tractar de reduir la mobilitat de les persones en previsió de l’arribada de festes i els
contactes entre persones no pertanyents al grup de convivència ni bombolla habitual. La
setmana passada vam sol·licitar el tancament perimetral de la nostra illa, però el virus s’ha
instal·lat a la nostra illa i també es mou amb les persones que no surten de Formentera.

  

Creiem que és fonamental posar totes les mesures que calguin per aconseguir de manera
efectiva una reducció significativa de la mobilitat i també de les reunions socials per, així, lluitar
contra l'expansió de l'epidèmia.

  

L’illa de Formentera té unes dades epidemiològiques preocupants, i la situació d’ocupació
hospitalària segueix empitjorant.

  

No oblidem que Formentera pertany a l’àrea de Salut d’Eivissa i Formentera i les dades
epidemiològiques d’ambdues illes poden contribuir a incrementar la pressió als serveis
sanitaris, tant propis com als ubicats a l’illa veïna.

  

Per tot l’esmentat, vist l’empitjorament de la situació, considerem que és necessari tornar a
valorar la idoneïtat de realitzar de cribatges poblacionals a la nostra illa que ens permetin
localitzar i aïllar el virus de forma eficient. Així mateix insistim novament en la necessitat que els
rastrejadors funcionin de forma efectiva i immediata per evitar la mobilitat de contactes estrets.

  

Recordem que ambdues peticions ja van ser traslladades al mes de desembre, i vam rebre la
resposta que les dades de Formentera en aquell moment no justificaven aquest cribatge.
Creiem que la situació actual, tenint en compte la velocitat de contagi que hem assolit les
darreres setmanes, i de forma coherent i complementària a la bateria de mesures que hem
anat implementant, justifica la necessitat de prendre noves mesures més restrictives i
augmentar totes aquelles que ens puguin ajudar a detectar els positius assimptomàtics per
poder-los aïllar i rastrejar els seus contactes estrets.
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Des de Formentera reclamem que es prenguin mesures adaptades a la nostra situació, sense
oblidar la solidaritat que en aquests moments som conscients que cal mostrar-nos els uns als
altres.

  

Quedem, també com sempre, a la vostra disposició per oferir la col·laboració del Consell
Insular en la part relativa al control necessari per poder garantir el compliment de les mesures
com en tot el que estigui en la nostra mà.

  

Una salutació ben cordial, i molts d’ànims des de Formentera,

  

Alejandra Ferrer Kirschbaum
Presidenta del Consell Insular de Formentera
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